
Zápis ze zasedání 35. schůze Školské rady při Základní škole 
Frýdlant n. O. nám. T. G. Masaryka 1260 

 
 

Datum konání: 3. 10. 2022 
Místo konání: sborovna ZŠ 
Přítomni: Mgr. Karla Šigutová, Mgr. Oto Polách, Ing. Petra Filipová, Mgr. Jana Menšíková, 

Mgr. Věra Otawová, p. Jakub Kodytek 
Host: ředitelka školy Mgr. Šárka Řezníčková 
Omluveni: p. Lucie Večeřová, Ing. Iva Lichnová, doc. Ing. Jan Nečas Ph.D. 
  
Program:  
1) Zahájení a úvodní slovo předsedkyně školské rady paní Mgr. Karly Šigutové 
2) Slovo ředitelky školy Mgr. Šárky Řezníčkové – akce a činnost školy  
3) Zpráva předsedkyně školské rady Mgr. Karly Šigutové (činnost školy v prvním měsíci 
školního roku 2022 – 23) 
4) Připomínkové řízení a následné schválení Výroční zprávy za rok 2021 – 22  
5) Diskuze  
6) Návrh termínu následující schůze 
 
Ad 1)  
Schůzi zahájila předsedkyně školské rady Mgr. Karla Šigutová a seznámila přítomné 
s programem schůze. 
 
 
Ad 2) Následně se slova ujala nově jmenovaná ředitelka školy paní Mgr. Šárka Řezníčková, 
která se členům školské rady představila a nastínila svou vizi v oblasti řízení školy. 
 
 
Ad 3) Mgr. Karla Šigutová dále pokračovala informacemi o průběhu 1. měsíce školního roku 
2022/2023. Informovala o slavnostním zahájení školního roku v 1. a 6. třídách, o konečném 
počtu žáků v 1. (67) a 6. (88) třídách, o změně a úpravě ŠVP z hlediska zavedení předmětu 
Informatika, o počtu ukrajinských žáků ve škole, o navýšení kapacity školní družiny od 1. 9. 
2022 na 150 žáků a o personálních změnách ve škole. Dále informovala o akcích školy, které 
se uskutečnily v prvním měsíci školního roku (Adaptační kurzy v 1. a 6. ročníku, projekt 
„Společně na Lysou“ ve 3. ročníku, projekt k významu státního svátku sv. Václava, knihovnické 
lekce, mezinárodní fotbalový turnaj žáků škol TGM a Turzovka, branný závod Wolfram, SCIO 
testy žáků 9. ročníku, návštěva Divadla Loutek v Ostravě – 9. ročník. Členové rady byli také 
seznámeni s nástinem plánovaných akcí pro celý školní rok 2022 – 23. 
 
 
Ad 4) Následujícím bodem programu schůze bylo projednání a schválení znění Výroční zprávy 
školy za rok 2021 – 22. Předsedkyně rady p. K. Šigutová seznámila členy s připomínkami 
zaslanými p. Ing. Ivou Lichnovou, které se týkaly doplnění informací o Environmentální učebně 
pro výuku přírodovědných předmětů a doplnění údajů o organizaci, přes kterou škola zajišťuje 
program adopce na dálku. Jiné připomínky nebyly zaznamenány a Výroční zpráva školy za 
školní rok 2021 – 22 byla následně se zapracováním připomínek všemi členy jednohlasně 
schválena. 
 
 
Ad 5) V diskuzi bylo hovořeno o dalším možném navyšování kapacity školní družiny, kdy 
zástupce zřizovatele Ing. Petra Filipová doporučila případné zahájení řízení již v jarních 
měsících. Následovala diskuze o energetické krizi (p. Kodytek), o kapacitě školy, o využití 


